
 

 

På Klima-, Miljø- og Teknikudvalgets møde den 5. 
februar 2024 spurgte Kristina Young (H) til 
trafiksikkerheden ved Holmegårdsskolen 
 
 

 

 

Spørgsmål 
Kristina Young (H) spurgte til Holmegårdsskolen, hvor biler ikke respekterer 

cykelstien inden om parkeringspladsen, og mangler ved fodgængerfeltet. 

Administrationen udarbejder notat om cykelstien. 

 

Svar 
Administrationen vil se på, hvilke muligheder der er for at etablere en 

adskillelse, så køretøjer ikke overskrider p-båsens areal. En mulig løsning 

vil være at opsætte steler mod cykelstien. 

 

Administrationen kan oplyse at fodgængerfelter på Planteheldvej og 

Landlystvej prioriteres højt og forventes udført i uge 8, dog afhængig af 

vejrlig (fugt og temperatur). 
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HVIDOVRE KOMMUNE 

 

Center for Trafik og Ejendomme 
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